
Dag og år: onsdag d. 12.06.19  

Kl.: 17.00  –  19.30 
 

Formandens 
initialer 
Pia Jensen 

 
SKOLEBESTYRELSEN. 
Mødedeltagere: Anni, Katrine, Henrik, Mikkel, Anna, Pia, Sabina og Asger (referent) 

 
Afbud: Lars 
    O = Orientering; D = Drøftelse;  B = Beslutning 
 
Referat:                                                                                                                      
 

Datoer for møder i 2018/19: 23/8, 11/9, 8/11, 3/12, 15/1, 24/1(nytårstaffel), 6/2, 21/3, 29/4,12/6 

 

17.00 
 

 Spisning  

  Referat fra sidst til godkendelse 
 

Godkendt 

17.15 
 

1 Nyt fra elevrådet 
 

 

17.20 
O/D 

2 Sidste skoledag 
Evaluering af sidste skoledag. 
 

- Der er lavet en drejebog for arrangementet, hvor 

nedenstående er noteret til næste år. 

- Tilbagemelding fra elever: Alt for få balloner. 

Personalet havde glemt forskellige aftaler. 

- Fodboldkampen er ikke så sjov, det tager for lang tid. 

Vi opfordrer til, at eleverne ændrer dette 

- Der går for lang tid fra leg med de mindre klasser og til 

”Stjerneklip” i kantinen. 

- Karamelkast tager overhånd i talentklasserne. Det skal 

vi være opmærksomme på fremover.  

17.30 
D/B 

3 Principper 
Videre arbejde med principper. 
 

1. Princip for specialpædagogisk bistand. 

Forslag om, at princippet udgår, idet det ikke afspejler 

den nuværende virkelighed. I stedet arbejder ledelsen 

med ”Sådan får dit barn hjælp til faglige udfordringer” 

der beskriver faglig resurse, og  ”Adfærd, kontakt og 

trivsel” der beskriver AKT indsatsen på skolen 

2. Princip for lejrskoler og ekskursioner 

Skolebestyrelsen havde flere forståelsesmæssige 

input. Skolen skal være opmærksomme på, hvad 

kostprisen for lejrskoler er. Det er en 

skolebestyrelsesbeslutning. 

18.00 
O 
 

4 AULA 
Skitsering af forældremøde vedr. 
AULA for afdelingerne. 
SKB deltager. 
 

Hvem repræsenterer skolebestyrelsen på fælles 
forældremøde: 
 
Onsdag uge 33: 
Indskoling 17.00: Katrine og Henrik 
Mellemtrin 18.30: Rikke og Annelise 
 
Torsdag uge 33  
Center 17.00: Lars 
Udskoling 18.30: Anni og Pia 

18.10 
O 

5 Arbejde med brobygning 
Tilgang til skolen 
 

Ledelsen præsenterer forskellige tiltag for at øge tilgangen til 
indskolingen. 
 



En forældrerepræsentant efterspørger, at sådanne tiltag 
kommunikeres til forældre. Hvordan brander vi skolen? 

18.20 
O 

6 M – klasser 
 

Ledelsen fortæller videre om M-klasserne, der er en del af 
skolens indsats for bæredygtige læringsmiljøer. 
 
M klasserne er forbeholdt elever med diagnosen ADHD og 
autisme, og klasserne er en del af deres samlede 
undervisningstilbud. En elev har en stamklasse samt et M-
tilbud. Det kan variere individuelt i hvor høj grad en elev 
benytter sig af M klassen, og i hvor høj grad eleven indgår i 
stamklassens fællesskab. 

18.35 
O/D 

7 Næste skoleår 

- Hvor er skolen ift. næste års 

planlægning. 

- Antal timer i indskoling 

Skoleårets planlægning er snarest færdigt. Skemalægningen 
færdiggøres i løbet weekenden. 
 
Indskolingen har i udkastet til skema præsenteret for 
skolebestyrelsen haft én lektion for meget. Det godkender 
forvaltningen ikke.  
 
Det godkendes, at indskolingen går én lektion ned, og at det 
bliver i matematik. 

19.00 
O/D 
 

8 Skolebestyrelsens årshjul og antal 
møder. 

- Kalender 

- Afstemning af forventninger til 

skolebestyrelsesmedlemmer 

Datoer for skolebestyrelse sendes til 
skolebestyrelsesmedlemmer og skrives i næste skoleårs 
dagsorden. Derudover sendes skolebestyrelsens årshjul. 

19.20 
 

9 Siden sidst:     
a: Formanden.  
b: Forældrevalgte medlemmer.   
c: Ledelsen 
d: Medarbejderrepræsentanter.  
e: SFO-Galaksen. 
f: Centerafdeling. 
g: Skole & forældre 
 

 

Centerafdelingsleder er ansat. Kommer på besøg i denne uge. 
 
Center har en børnehaveklasselederstilling og en 
pædagogstilling åben. Katrine deltager i ansættelsessamtaler. 
 
 

19.30 10 EVT. 
 

 

 
Rugekassen: 
Trafik /  P-plads – ca. januar.  
Åben skole 
Lektier 
Aula 
Valgfag – søge om dispensation ved UVM 
Udviklingsmål 

 

Gensidige forventninger skole og hjem. 
Hvad er Stjernevejskolen? 
Diskussion vedr. prioritering af ressourcer  - dygtige elever. 

 

  


